

AP Assets 泛亞環球 業務擴展公告



致各位尊貴的客戶:

AP ASSETS 欣然宣佈分公司AP ASSETS FINANCE「泛亞環球財務」已正式投入服務，這同時亦標誌著品牌踏入重要而全新的里程碑。

秉承「以人為本」的核心價值，本集團明白客戶需要，我們會堅持提供一站式的服務。從即日起，「泛亞環球財務」將會為閣下提供澳洲，英國，泰國以及香港等地區的貸款/按揭安排。

現有客戶更可享特低利息，詳情請聯絡: administration@apassetsfinance.com。

另外，本集團現時更推出客戶推廣優惠，所有特選客戶[^]凡介紹朋友購買本集團之物業更可享高達港幣6888*的現金回贈，同時所有非特選客戶[^]亦可在指定時間內介紹朋友親人到本集團展銷廳了解物業資料，獲得高達港幣1000*之積分獎賞，詳情請聯絡customer.service@apassets.com或致電+852 28336313。

在此，本集團感謝各尊貴客戶一直以來的厚愛及支持，集團將繼續優化各業務發展，確保能夠繼續為客戶帶來更好的樓盤及投資回報。

感謝您的關注!

泛亞環球物業
2019年2月28日

* 優惠適用於指定單位並需受有關條款及細則約束。有關條款及細則，詳情請向本公司職員查詢。如有任何爭議，本公司保留最終決定權。

[^] 特選客戶為過往曾在本集團購買物業，非特選客戶為未曾在本集團購買任何物業

AP Assets Offers More Diversified Services Announcement



Dear Valuable Customers,

AP ASSETS is glad to announce that "AP ASSETS FINANCE" has commenced service on 1 March 2019, representing the brand has stepped into another new milestone.

With the motto of "People Oriented", the Group understands the needs of every customer and will continue to provide one-stop hassle free service on your purchase. AP ASSETS FINANCE will provide loan/ mortgage services of properties in Australia, United Kingdom, Thailand and Hong Kong to customers in needs; existing customers can enjoy extra low interest rates, for more details, please email to administration@apasetsfinance.com.

Meanwhile, selected customers will enjoy cash rewards valued up to HKD \$6,888* upon referring friends or relatives to make purchase(s) of particular projects successful. For more special promotions, please stay tune with us.

Other customers[^] also can enjoy cash redemption valued up to HKD \$1,000* upon referring friends or relatives to come and visit us to get details of overseas properties, for more details, please feel free to contact us at customer.service@apasets.com or +852 2833 6313 .

We treasure much for the support of every valuable customer, the Group will keep on optimizing our businesses and make sure to provide high-quality property projects with better investment opportunities to you all.

Thank you for your subscription!

AP Assets Ltd.
28 February, 2019

* offers are only applicable to particular projects, T&Cs are applied. For more details, please contact with staff. All matters and disputes are subject to the final decision of AP Assets Limited.

[^] Selected customers refer to customers who have made purchase(s) in AP Assets before; other customers refer to customers who have never made any purchase in AP Assets.